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Ärende 25: Revidering av genomförandebudget och beslut om tilldelning för 

entreprenadupphandling av etapp 1 i exploateringsprojekt 9172 
- Tumba skog 

 

När detaljplanen antogs i kommunfullmäktige 2018 var vi i Tullingepartiet kritiska. Föreningen 

Rädda Tumba Skog hade skickat ut ett brev som visade på brister och oklarheter avseende 

detaljplan för Tumba skog, 2014:553.  

 

Föreningen visade även att inriktningen på detaljplanen skiljde sig från många invånares vilja. 

Exploateringsgraden var alldeles för hög och riskerade viktiga naturvärden som ej går att återskapa.  

 

Vi i Tullingepartiet argumenterade för att kommunen borde ha tillvaratagit den kunskap och 

lokalkännedom om Tumba Skog som finns hos de kringboende. Men tyvärr togs inte tillräcklig 

hänsyn till de sakskäl som föreningen framförde.    

 

Nu visar det sig att genomförandebudgeten ökar, delvis beroende på fördyringar jämfört med 

tidigare prognoser. 

 

Situationen hade kanske varit annorlunda om kommunen i större utsträckning tagit hänsyn till de 

kringboendes synpunkter. Med en betydligt lägre exploateringsgrad är det möjligt att bygga 

attraktiva bostäder och samtidigt värna områdets höga rekreationsvärden och gröna samband.   
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